
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 554

Vil ministeren redegøre nærmere for, hvorfor den ændrede og hidtil anvendte sluseprak-

sis siden midt i 1990’erne ikke har kunnet fastholdes, jf. MOF alm. del – bilag 357? Det

lyder umiddelbart mærkværdigt, at det skulle være over meget længere tid, at den hidtil

anvendte slusepraksis ikke har kunnet fastholdes, da det er almindelig kendt, at nedbørs-

mængderne altid har varieret, og det blæser med forskellig styrke.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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